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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2023-10-25  

Tid: 08:45 – 11:45 

Plats: Varbergs Stadshotell 

Närvarande: Hans Ackerot, Tamara Adem, Magnus Bengtsson, Erik Erickson Björstedt, 
Peter Green, Helena Gustafsson, Frida Gårdstam, Kristoffer Mollberg, Mikael Olsson, Per 

Rabe, Lars Rödjer, Sandra Samuelsson, Thomas Schaffer 

 

Adjungerade: Charlotta Eriksson, Dejana Sekulic Mihajlovic 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 

Ordförande: Tamara Adem 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Charlotta Eriksson, Magnus Bengtsson 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 
4. Läkemedelskommitténs och arbetsutskottets roll, funktion och syfte 

Tamara informerade kort om LkH:s verksamhetsplan ur de olika perspektiven: 

invånarperspektivet, förskrivarperspektivet och regionperspektivet samt de olika 

aktiviteterna inom respektive perspektiv. Sammanfattningsvis är AU utförare av det 

praktiska arbetet medan ledamöterna inom LkH fungerar som samarbetspartners för 

diskussion och reflektion. Ledamöterna är även en ingång till verksamheterna, både för att 

föra ut och inhämta information. Presentationen bifogas protokollet vid utskick till 
ledamöterna. 

5. Receptfavoriter inför internat 2023 

Charlotta informerade om betydelsen av att se över receptfavoriterna inför årets internat 

med anledning av införandet av Cosmic under slutet av 2024. Nuvarande receptfavoriter 
kommer inte att föras över till Cosmic och Strategisk utveckling av sjukvårdsstödjande 

applikationer (SUSSA) har som ambition att centralisera så många receptfavoriter som 

möjligt för de nio regioner som under nästa år ska gå över till Cosmic. Terapigrupperna 

kommer bl.a. att behöva ta ställning till vilka av gruppens favoriter som kan ersättas med de 

centrala mallarna. Ledamöterna var eniga om att förändringen kommer innebära stor 
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påverkan på verksamheterna och några av ledamöterna påtalar vikten av att enkelt kunna 
komma åt de mallar som är aktuella för förskrivaren/kliniken. Det finns önskemål från 

ledamöterna om att bjuda in en representant från journal- och läkemedelstjänster (LOJT) 

som kan berätta mer om mallarna. Presentationen bifogas protokollet vid utskick till 
ledamöterna. 

6. Läkemedel och patientsäkerhet 

Frida återrapporterade från senaste LOK-mötet där patientsäkerhet och läkemedel 

diskuterades. Det finns ett tydligt samband mellan patientsäkerhetsutmaningar och 

läkemedelsrelaterade problem. Diskussion kring hur vi arbetar med frågan inom RH och 

kring de behov som finns. Ledamöterna framhöll att läkemedelsrelaterade problem kan 

vara resultat av olika faktorer, såsom svårigheter att följa läkemedelsordinationer vid byte 

av avdelningar eller pga. resursbrist som leder till att det genomförs för få 
läkemedelsgenomgångar. Diskussionen kommer att tas vidare till det regionala 
chefsläkarnätverket. Presentationen bifogas protokollet vid utskick till ledamöterna. 

7. Information från journal- och läkemedelstjänster (LOJT) 

Tamara presenterade information från LOJT som handlade om bytet från Journalia AK till 
AKnet, ett nytt SITHS-kort som endast kommer att innehålla ett inloggningscertifikat samt 

status för Nationell Läkemedelslista (NLL). Presentationen bifogas protokollet vid utskick 
till ledamöterna. 

8. Terapiinternat 2024 

Mot bakgrunden av att Cosmic, enligt nuvarande plan, kommer att införas under vecka 48, 
2024 och att det arbetet är prioriterat framför allt annat arbete finns det skäl till att 

diskutera huruvida terapiinternaten kan hållas i november. Charlotta beskrev för- och 

nackdelar med att flytta internatet till oktober, respektive januari/februari 2025. Några 

ledamöter menade på att det finns en risk med att välja det senare datumet om införandet 

av Cosmic skulle senareläggas. Ledamöterna såg även fördelar med att träffas efter 

införandet av Cosmic för att ha möjlighet att fånga systemproblem som dyker upp och på 
så vis underlätta för verksamheterna. Vid sittande möte lutade det åt att ha internatet en 
dag istället för två, men inget beslut kunde tas och frågan ajournerades till nästa LkH-möte. 

9. Rapport från LOK 

Punkten flyttades pga. tidsbrist till nästa möte. 

10.  Rapport från informationssköterska 

Inget att rapportera. 
 

11.  Rapport från LME 

Frida och Magnus berättade om externrevisionen som varit på HS ledningssystem. Vidare 
rapporterade LME att det pågår ett förberedande arbete inför upphandlingen av 
läkemedelsförsörjningen men även en upphandling av läkemedelsautomater. 
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12.  Övrigt 

Diskussion om antiviral behandling av influensa. Enligt rekommendationerna ska 

insättning ske snabbt vilket i praktiken inte alltid är genomförbart och/eller lämpligt. 

Eftersom det finns en nationell rekommendation så finns det begränsningar i att göra 
striktare regionala rekommendationer. 

13.  Mötets avslutande 

Mötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet:   Vidi: 

 

Dejana Sekulic Mihajlovic  Tamara Adem 

 

 
 

Justeras:   Justeras: 

 
Charlotta Eriksson  Magnus Bengtsson 


